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                                        Fibermöte 2016-10-20

     
    Information från möte tidigare med Rättelövs och Farstorps
    fiberföreningar.De önskar att vi också kollar med deras kontakt
    Zitius (telia dotterbolag)om vi också kan vara med så projektet 
    blir större och mer intressant.
    Stewe har varit i kontakt med kommunens nya fiberstrateg och hon 
    visste ingenting om när det kunde vara aktuellt med fiber i Ballingslöv.
    Beslutades att bestämma möte med Zitius representant och avtala ett möte.
    Hjälpas åt att samla så många frågor vi kan detta möte.

    
        


